
Protokół z sesji 

XXIV nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gąsawa  

data posiedzenia 26 września 2023 roku 

miejsce posiedzenia sala konferencyjna ul. Sportowa 22 w Gąsawie 

 

 

W sesji na 15 radnych udział wzięło do pkt. 3porządku obrad 11 radnych od pkt. 4 porządku obrad  

12 radnych. 

Sesje rozpoczęto o godz. 8:00 i zakończono o godz. 8:40 

 

Radni nieobecni usprawiedliwieni: 

1. Robert Dworek 

2. Roman Szczęsny 

3. Jacek Krupiński 

Sesji przewodniczył – Mariusz Kazik – Przewodniczący Rady Gminy 

Spoza Rady w sesji udział wzięli: 

Wójt Gminy – Błażej Łabędzki 

Z-ca Wójta, Sekretarz Gminy – Natalia Nowakowska 

Skarbnik Gminy – Genowefa Bocian 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania 

nauczycieli. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2023 rok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-

2032 

6. Wolne głosy i wnioski 

7. Zakończenie. 

 

Ad.1, 2  

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Kazik, który powitał wszystkich 

przybyłych na sesję oraz na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji na ogólną ilość 15 

radnych udział bierze w tej chwili 11 radnych i jest ona władna do podejmowania uchwał. Porządek 

obrad został przyjęty bez zmian jednogłośnie. 

 

Ad.3. 

Projekt uchwały był szczegółowo omawiany na posiedzeniu komisji Rady  Gminy. Po krótkim 

wprowadzeniu przez Kierownika Referatu Oświaty, Sportu i Turystyki Urzędu Gminy w Gąsawie 

pana Karola Wrzesińskiego radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Uchwała Nr LXI/376/2023 zmieniająca uchwała w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania 

nauczycieli została w głosowaniu jawnym podjęta 11 głosami „za” 

Od tego punktu porządku obrad w sesji uczestniczy 12 radnych. 

 

O tego punktu porządku obrad w sesji uczestniczy 12 radnych. 

 

Ad.4 

Wprowadzenie do tego  punktu porządku obrad przedstawiła Skarbnik Gminy p. Genowefa Bocian  

Projekt uchwały był szczegółowo omawiany na posiedzeniach komisji. Nie wniesiono uwag do 

przedstawionego projektu uchwały. 



W dyskusji radny Józef Goc zwrócił uwagę, że na posiedzeniu komisji rady gminy  przegłosowano  

zmniejszenie deficytu budżetowego o 250 tys. zł , a jest zmniejszenie o 180 tys. zł z czego to wynika. 

Radny Jacek Mielcarzewicz pytał ile zostało zdjęte pieniędzy z inwestycji – nakładki asfaltowe na 

drogi. 

Wyjaśnień udzieliła Skarbnik Gminy p. Genowefa Bocian.  

Uchwała Nr LXI/377/2023 w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2023 rok została w 

głosowaniu jawnym podjęta 12 głosami „za”. 

 

Ad.4. 

Wprowadzenie do tego punktu porządku obrad sesji przedstawiła Skarbnik Gminy p. Genowefa 

Bocian. 

Uchwała również była szczegółowo omówiona na posiedzeniu komisji rady gminy. 

Nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały.  

Uchwała Nr LX/378/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-

2032 została w głosowaniu jawnym podjęta 12 głosami „za”  

 

Ad.5. W wolnych głosach i wnioskach głos zabrali: 

 

Radny Leszek Kranz  pytał  kiedy rozpoczną się podkreślił wiosenne remonty cząstkowe dróg . Wójt 

Gminy odpowiedział, że remonty cząstkowe zostały zakończone w związku z tym radny Leszek 

Kranz prosił o udzielenie informacji w jakich wsiach  były przeprowadzone i ile kosztowały, 

ponieważ w Godawach na pewno nie było nic zrobione a dziury na drogach są coraz większe przez 

co są problemy z poruszaniem się po nich, w związku z tym prosił o naprawienie tych dziur . Prosi l 

również o zabezpieczenie dziury lej w Godawach naprzeciwko państwa Nyka. Wójt Gminy 

odpowiedział, że będzie to zabezpieczone – zrobione zimnym asfaltem. Radny Leszek Kranz pytał 

jakie kryteria były brane przy ustalaniu stawek za wynajem świetlic wiejskich. Wójt Gminy 

odpowiedział, że świetlice które maja standard wyposażenia  będzie odpłatność 500 zł , a uboższe w 

wyposażenie 300,00 zł. Ceny zostały urealnione za sugestie mieszkańców  i radnych. Radny Leszek 

Kranz złożył wniosek w imieniu mieszkańców o utworzenie przejścia dla pieszych na skrzyżowaniu 

w Godawach.   

Radny Józef Goc pytał o geotermię oraz czy zostały wykonane tzw. miękkie projekty w świetlicy w 

Szelejewie i Obudnie Wójt Gminy poinformował, że dokumentacja jest uzupełniona i dzisiaj ma 

spotkanie z projektantem, jeżeli chodzi o projekty miękkie w świetlicach są w trakcie realizacji. 

 

Ad. 6 

 

Przewodniczący Rady Gminy zakończył obrady XIV nadzwyczajnej sesji Rady Gminy w Gąsawie . 

 

 

Protokolant         Przewodniczący Rady Gminy

       

M.Majda         Mariusz Kazik 

 


